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Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 16:07

Aan: IEXEDN IE. (EXEXD)EXEDEM@ minvws n>
Onderwerp: FW: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

minvws.nl>

Moke omro14 nur 2021 09:34

Aan:

5.1.2e

5.1.2e

CC: EARL a

Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Allen,

Dit overleg is ingepland op 23 februari van 1600 - 1700u.

Bijgaand de betreffende stukken.

Voor CZ en PG staan deze ook in iBabs.

Met vriendelijke groet,

EEN BE]CENMinisterie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Publieke Gezondheid]

oJ

van: EEE] IEEERE. (EERE) EEE rminvws.nl>
Verzonden: zondag 10 januari 2021 21:02

rivm.nl>; BE.ESET© minvvis.nl>; _Dienstpostbus Secretariat PG

@minvws.nl>

minvws.nl>

rem RE: robe bij de notitie microbiologische diagnostiek

Hoi,
Heb dit onderwerp afgelopen week in onze gezamenlijk MT met PDC19 aan de orde gesteld en afgesproken dat we in februari

een gesprek over deze notitie over de toekomst van de microbiologische diagnostiek hebben met PG-PDC19-CZ-RIVM. Daar

ae
B henIIEEEZ=» aansluiten, we nodigen|JENIERY uit van CZ enEEYanuit RIVM.

il jij ook svp aansluiten? Nog aanvullingen?

wil jij daar een moment voor zoeken (half/eind febr)?
un jij nogmaals de naotitie met oplegger zenden tbv gesprek?
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Verzonden: dinsdag 22 december 2020 10:12

+oIEEE

Nee, er moeten geen besluiten worden genomen op basis van deze notitie. Het gaat vooral om gezamenlijke

gedachtevorming over publieke microbiologische diagnostiek en bij voorkeur vooruitlopend op evaluaties. Het beter

inrichten van de publieke gezondheidstaak van laboratoria was voor ons voor Covid al een onderwerp dat we via de

notitie probeerden aan te kaarten. En Covid heeft het nog duidelijker gemaakt. Ik begrijp heel goed dat het voor

PDC nu nog lastig is in de waan van de dag. Maar graag houden we wel in onze overleggen een vinger aan de pols
wanneer er wel enige ruimte komt.

Voor de referentielaboratoria, verder vertraagd door Covid, willen we wel in 2021 het traject tot het nieuwe netwerk

afronden. Daarvoor komt een notitie die specifiek op dit onderdeel van de publieke microbiologische diagnostiek in

gaat hopelijk snel in het voorjaar jullie kant op.

Groeten, EXE

From: [IIEEESNN OE.SERED© minvws.o>
Sent: vrijdag 18 december 2020 10:28

To: EARLY EAE 1. @rivm.nl>

cc: [EAEDE
IAEDN.

(IEAEDN) ERED© minvws.ni>
Subject: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Ik heb hem doorgestuurd naar de mensen die bij covid met testen bezig zijn maar die zitten zo diep in de day to day dingen dat

een beetje er boven hangen nu niet lukt, de labwereld is enorm in beweging n.a.v covid en eer het stof neergeslagen is zijn we

nog wel even verder. Moeten er naar aanleiding van deze notitie op korte termijn al besluiten genomen worden?

Van: rivm.nl>

Verzonden: vrijdag 20 november 2020 20:14

@minvws.nl>

@rivm.nl>

s.nl>; 5.1.2e
,

5.1.2e ERI

Onderwerp: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

KE IEEE
Helaas lukte het niet gisteren, maar vandaag zoals afgesproken de oplegger bij de notitie microbiologische

diagnostiek die we in december 2019 hebben opgesteld. De oplegger geeft een samenvatting van de notitie en

benoemt een aantal punten naar aanleiding van COVID-19. kan het verder toelichten tijdens het PO volgende
week. Voor de volledigheid heb ik ook de achterliggende notitie nog even toegevoegd.

Fijn weekend en groeten,

Centrum Infectieziektebestrijding (CIb) | Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)
Antonie v. Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven


